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Tekniska nämnden 

 

 

Justerandes sign   

 

Tid och plats Sammanträdesrum Bolmen, Olofsgatan 9, Ljungby, klockan 08.00 -14.30 

Beslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Övriga 
politiker, ej 
tjänstgörande 
 

Karl-Gustav Sundgren (C), ordförande 

Krister Lundin (M) 

Gunilla Åström (M) 

Tommy Andersson (C) 

Conny Simonsson (S) 

Gun Lindell (S) 

Ann-Charlotte Henrysson (S) 

Joel Gauffin (S), ersättare för Mathias Wanderoy (S) 

Tommy Göransson (MP) 

Krister Salomonsson (SD) 

Nils-Erik Wetter (KD) 

 

Anton Gera (ALT) 

 

Övriga 
deltagande 

Jan Bernhardsson, teknisk chef 

Lisa Åberg, sekreterare 

Sonja Edén, planeringschef 

Urban Cederqvist, restaurangchef åsikten, § 1 

Katarina Hildebrand, ekonom, § 1 

Sylve Wiik, parkchef, § 1 

Johan Mansfeld, fastighetsintendent, § 1 

Carl Håkansson, räddningschef, § 1 

Pia Davidsson, VA-renhållningschef, § 1 

Stina Samuelsson, renhållningsingenjör, § 1 

Mariana Axelsson, kostchef, § 1 

Christer Jonasson, gatuchef, § 1 

Ebba Lejeby, utredningsingenjör, §§ 2-3 

Stefan Lehr, säkerhets- och beredskapssamordnare, § 2 
  

Justerare Gunilla Åström 

Justeringens  
tid och plats Tekniska förvaltningen den 21 januari 2016 

Paragrafer 1-7   

  

Sekreterare Lisa Åberg 
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Ordförande Karl-Gustaf Sundgren 
  

Justerare Gunilla Åström 
  

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är nu justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby 

kommuns anslagstavla 

Nämnd/styrelse Tekniska nämnden 

Sammanträdesdatum 19 januari 2016 

Överklagningstid 22 januari 2016 – 11 februari 2016 

Anslaget nedtaget 12 februari 2016 

Förvaringsplats 
för protokollet Planeringsavdelningen, tekniska förvaltningen 

  

Underskrift Lisa Åberg 
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Tn § 1      

 

 

Information 
 
Beslut 
Tekniska nämnden noterar informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
1. Återrapport om kvällsverksamhet på restaurang Åsikten 

 

Restaurangen öppnade sin kvällsverksamhet i september och har fått en 

trevande start. Julbuffén gick dock bra och restaurangen planerar för 

olika aktiviteter för att öka antalet gäster. Svinnet minskar efter hand 

som rutinerna sätter sig, det blir lättare att planera verksamheten och 

liknande. 

 

2. Verksamhetsberättelse 2015, exklusive resultat 

 

Förvaltningen redogör för vad respektive avdelning ägnat sig åt under 

2015:  

VA-avdelningen har gjort en ombyggnation som innebär att man nu är 

självförsörjande på el på reningsverket. I Lidhult har nya rörledningar 

dragits i samband med ombyggnation av Storgata. Även i Ljungby 

centrum har delar av ledningsnätet förnyats i samband med 

centrumarbetet. 

 

Renhållningsavdelningen har under året bland annat startat ett arbete 

med återbruk i samarbete med socialförvaltningen. Syftet är dels att 

arbetslösa ungdomar ska få en meningsfull sysselsättning, dels öka 

återanvändningen av prylar, byggmaterial och möbler. Avdelningen har 

även inlett arbete för att i framtiden samla in matavfall. 

 

Exploateringsavdelningen har under året sålt ett antal villatomter på 

Replösa Byagård och inlett arbetet med det nya bostadsområdet Björket. 

Avdelningen har köpt ett par markområden i Ljungby stads närhet i syfte 

att säkra stadens framtida utbyggnad och expansion. Avdelningen har 

även arbetat intensivt med att utveckla och förfina det geografiska 

informationssystemet GIS, en typ av digital karttjänst som kan användas 

av kommunen men även av privatpersoner och företag. 
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Gatuavdelningen har ägnat året till stor del åt att reparera och återställa 

gatunätet som har ett stort underhållsbehov. Inom avdelningen har en 

organisation skapats för att ta hand om kommunens alla bilar. Samarbete 

sker med socialförvaltningen, som använder många bilar. Detta sätt att 

arbeta förutspås leda till bättre användning av fordonen, bättre ekonomi 

och bättre arbetsmiljö.  

 

Parkavdelningen har ägnat mycket av sin tid och budet åt gräsklippning 

på grund av att växtvädret var ovanligt gynnsamt vår, sommar och höst 

2015. De 109 lekplatserna har skötts, byggts om och besiktigats. Ett 

skred nedanför Kungsgatan ledde till att hela å-kanten behövde 

stabiliseras med stenmassor och växtlighet. Kemisk bekämpning har 

bytts ut mot biologisk bekämpning av ohyra i växthusen. 

 

Räddningstjänsten har inlett ett samarbete med kringliggande 

räddningstjänster för att effektivisera och bättre hushålla med de 

ekonomiska resurserna. Förebyggandeinsatser har skett med inriktning 

mot landsbygdsbefolkningen där fokus legat på sotning och andra 

förebyggande insatser. Att informationen getts på landsbygden beror på 

att det är i regel dit det tar längre tid för räddningstjänsten att ta sig. 

 

Fastighetsavdelningen arbetar med att bibehålla standard och värde på 

kommunens fastigheter. Driftoptimering och energieffektivisering är 

ständigt pågående arbeten som fortfarande ger besparingar trots att 

arbetet nu pågått under ganska många år. En större åtgärd är inledd på 

biblioteket som haft ett läckande tak. Arbete med att finna bostäder till 

ensamkommande barn och ett akut flyktingboende har pågått med hög 

intensitet under hösten 2015. 

 

Kostavdelningen har under året tillsammans med flera kommuner i länet 

upphandlat gemensam distributionscentral. Detta ökar möjligheten för 

små producenter att lämna anbud. Målsättningen är 100% svenskt kött, 

25% ekologiska livsmedel, ökade inköp av Fair Trade-varor, mindre 

matsvinn och klimatsmarta måltider. Genom Bergalyckans förskola har 

kostavdelningen placerat sig väl i olika nationella tävlingar. 
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Planeringsavdelningen ansvarar för administrationen kring den tekniska 

nämnden, som bildades vid mandatperiodens start. Nämnden har under 

året satt sig in i sina ansvarsområden både teoretiskt och praktiskt, 

genom studiebesök på olika arbetsplatser. Energirådgivning till 

allmänheten har erbjudits, bland annat genom utåtriktade aktiviteter som 

kommunens miljömånad. 

 

3. Skred vid åslänt, Prästtorp 1:6 

 

Ett skred har skett 300 meter nedströms kraftverket, vid Aspudden, i 

Lagan. Åkanten med träd har gett sig ut i ån och nya sprickor syns redan 

i marken. Länsstyrelsen har gett tillstånd att åtgärda skredet på en sträcka 

om 80-100 meter. Sprängsten och liknande kommer att användas för att 

stabilisera åkanten och en uppskattad kostnad är cirka 300 000 kronor. 

Detta bedöms av förvaltningen som en åtgärd som är helt nödvändig 

eftersom ån Lagan annars kan dra med sig ytterligare landmassor 

alternativt ta en annan sträckning. 

 

4. Dynamisk resurshantering 

 

Dynamisk resurshantering innebär samverkan mellan de åtta 

räddningstjänsterna i Kronobergs län för att kommuninvånarna ska få så 

snabb hjälp som möjligt. Detta innebär att det kan vara en annan 

räddningstjänst än kommunens egen som först kommer till en skadeplats 

eller olycka. Det ska inte spela någon roll för den som drabbas av en 

olycka om man befinner sig i Alvesta eller Ljungby kommun, hjälpen 

ska vara likvärdig för alla. 

 

5. Tekniska nämnden informerar 

 

6. Övriga ärenden 

 

7. Studiebesök på vattenverket 
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Tn § 2  TK2016/0003 042   

 

 

Interna kontroller 2015, mattransportkedjan och 
beläggning av gatunät 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att godkänna de interna kontrollerna av beläggning 

av gatunät och mattransportkedjan. 

Tekniska nämnden ger tekniska förvaltningen i uppdrag att skapa en rutin för en 

årlig kontroll på matvagnarna.  

Sammanfattning av ärendet 
Den interna kontrollen handlar om att på en rimlig nivå säkerställa:  

 att verksamheten lever upp till målen och är kostnadseffektiv 

 att informationen om verksamheten och om den finansiella 

rapporteringen är ändamålsenlig, tillförlitlig och tillräcklig,  

 att de regler och riktlinjer som finns följs,  

 att möjliga risker inringas, bedöms och förebyggs. 

 

Tekniska nämnden beslutade i februari 2015 att förvaltningen under året ska 

utföra interna kontroller avseende beläggning av gatunät och mattransportkedjan 

Interna kontrollerna har genomförts med intervjuer av relevant personal. 

Arbetet med beläggning av gatunäten ansvarar gatuavdelningen för.  

Alla kommunens gator är inventerade. Inventeringen sker med en okulär 

besiktning, vilket innebär att vägen bedöms utifrån synliga defekter där man 

bland annat besiktar djupen i hjulspår.  I besiktningen har gatorna har 

kategoriserats i tre steg från akut behov av åtgärd, behov av åtgärd till behov att 

åtgärdas i framtiden. Med dagens budget kan endast det mest akuta asfalteras. 

Gatunätet påverkas bland annat av hur tung trafiken är på vägen. Olika 

beläggningar har olika hållfastheter, men en hög hållfasthet kan även innebära 

hög bullernivå och kan därmed inte läggas i exempelvis ett villaområde, av 

hänsyn för boenden. 

Slutsatsen efter interna kontrollen av beläggning av gatunät är att kompetens och 

budgetupplägg finns för att beläggningsarbetet ska kunna prioriteras och utföras, 

det som saknas är den ekonomiska möjligheten att utföra alla åtgärder som 

behövs. 
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Kostavdelningen ansvarar för den varma maten i mattransportkedjan. 

Det finns tre olika slags kök, serverings-, mottagnings- och centralskök. 

Beroende på vilken typ av verksamhet som bedrivs, förskola, skola eller 

äldreomsorg, varierar antalet leveranser mellan tillagningsplats och den plats där 

maten serveras.  

Enlig livsmedelsverket ska kommunerna garantera säker mat. Detta säkerställs 

med hjälp av egenkontroll. Dokumentation för detta finns i alla kök och på 

kommunens intranät. Livsmedelsinspektörer på miljökontoret gör årliga 

kontroller i kommunens kök för att säkerställa att rutiner och regelverk följs. 

För att säkerställa säker mat är rutinen för centralköken att kontrollera 

temperaturen i maten efter att den tagits ut från ugnen. Maten förs in i 

matvagnar och transporteras vidare till köken som tar emot maten. Personalen 

som tar emot maten kontrollerar temperaturen och kontaktar centralköket om 

temperaturen på maten inte håller 60 grader.  

De mest sannolika riskerna vid mattransport är fel på utrustningen (matvagnar) 

eller mänsklig faktor. Transportvagnar kan välta på grund av trasiga hjul eller att 

bromsar inte lagts i. Förbättringsmöjlighet som kan göras är att utföra en årlig 

kontroll på alla matvagnar som förebyggande åtgärd och därmed slippa att mat 

ska kallna och behöva kasseras. Idag sker ingen kontroll av matvagnar utan 

åtgärder görs när olyckan/problemet har skett. En rutin skulle kunna göras med 

matvagnar för att säkerställa att bromsar och hjul fungerar samt för elsäkerheten.  

Förslag till beslut 

Tekniska förvaltningen föreslår tekniska nämnden att godkänna de interna 

kontrollerna av beläggning av gatunät och mattransportkedjan. 

Tekniska förvaltningen föreslår tekniska nämnden att ge tekniska förvaltningen i 

uppdrag att skapa en rutin för en årlig kontroll på matvagnarna.  

Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningen tjänsteskrivelse daterad 2016-01-12 

 

Skickas till 
Kommunledningsförvaltningen 

Handläggare 
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Tn § 3  TK2015/0110 311   

 

 

Flytta torghandeln till Stora Torg 
Svar på medborgarförslag 
 
Beslut 
Tekniska nämnden tackar för förslaget om flytt av torghandel och svarar 

medborgaren att en flytt av torghandel kommer att utredas av tekniska 

förvaltningen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Medborgaren föreslår att dagens torghandel flyttas från nuvarande plats till 

Stora Torg. Det stenlagda området framför Terazza tycker medborgaren 

känns sterilt, stort och ödsligt och passar inte till en småstad som Ljungby 

är. Nuvarande salutorg kan användas för parkering under torgdagarna. 

 

Tekniska förvaltningen kommer att sätta ihop en arbetsgrupp för att utreda 

flytt av torghandeln och se över regelverk kring torghandel och 

marknadsdagar.  Under tiden salutorget byggs om kommer det att krävas en 

ny placering av torghandeln. 

 

Tekniska förvaltningen föreslår den 30 november 2015 tekniska nämnden 

att tacka för förslaget om flytt av torghandel och svara medborgaren att en 

flytt av torghandel kommer att utredas av tekniska förvaltningen. 

 

Beslutsunderlag 
Medborgarförslag 

Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2015-11-30 
 

Skickas till 
Kommunkansliet 

Förslagsställaren 

Tekniska förvaltningens verksamhetsmöte 
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Tn § 4  TK2015/0080 371   

 

 

Utred möjligheten till kommunägd vindkraftpark 
Svar på motion 
 
Beslut 
Tekniska nämnden föreslår att kommunstyrelsen föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar att i nuläget antingen genomföra utredningen om 

kommunal vindkraftpark och därigenom bifalla motionen, eller besluta att inte 

genomföra utredningen och därmed avslå motionen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Matija Rafaj yrkar för socialdemokraterna i maj 2015 att kommunledningen 

får i uppdrag att utreda möjligheten till kommunägd vindkraft. Fördelarna 

Rafaj anger med vindkraft är att vinden är en oändlig naturkälla, investering 

i vindkraft är konkurrenskraftigt ekonomiskt sett. Vindkraftverk har hög 

leveranssäkerhet, är billiga i drift och lämnar inga spår vid avveckling. 

 

Tekniska förvaltningen bedömer att en utredning anser att bland annat 

följande överväganden bör tas i beaktande i en eventuell utredning om 

kommunägd vindkraftpark: 

 

 Kommunen äger idag endast tätortsnära mark för framtida 

etablering av industrier eller bostäder. Detta markinnehav anses inte 

lämpligt för att anlägga en vindkraftpark. Vidare utredning behövs. 

 I dagsläget är elpriserna låga. Med dagens elpriser kommer det 

alltså att ta lång tid innan investeringen betalar sig. Priserna på 

vindkraftverk varierar beroende på bland annat val av turbin, 

avstånd till nätanslutning och övrig infrastruktur samt kronans värde 

i förhållande till andra valutor. Vidare utredning behövs. 

 Ställningstagande till hur vindkraftparken ska bedrivas behöver tas. 

Förvaltning eller bolagsform är två alternativ. Vidare utredning 

behövs. 

 Kommersiella hänsyn bör tas. Vidare utredning behövs. 

 

Tekniska förvaltningen bedömer att utredningen kommer att ta mycket tid i 

anspråk och att kompetens för att utföra utredningen behöver ordnas genom 

exempelvis konsult. Detta kräver ett anslag för att kunna utföras. 

 

Tekniska förvaltningen föreslår den 9 november 2015 att 

kommunfullmäktige beslutar att i nuläget antingen genomföra utredningen 



 

Sammanträdesprotokoll 
2016-01-19 
 

10(13) 

   
Tekniska nämnden 

 

 

Justerandes sign   

 

om kommunal vindkraftpark och därigenom bifalla motionen, eller besluta 

att inte genomför utredningen och därmed avslå motionen.  

 

Tekniska nämndens arbetsutskott föreslår den 14 december 2015 att 

kommunfullmäktige avslår motionen. 

 

Yrkanden 
Conny Simonsson (S) och Gun Lindell (S) yrkar bifall till tekniska 

förvaltningens förslag daterat den 9 november 2015. 

 

Beslutsunderlag 
Motion 

Tjänsteskrivelse daterad den 9 november 2015 

Tekniska nämndens arbetsutskotts förslag till beslut daterat 2015-12-14 
 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Tn § 5  TK2015/0210 003   

 

 

Revidering av tekniska nämndens reglemente 
 
Beslut 
Tekniska nämnden föreslår att kommunfullmäktige godkänner förslaget till 

reviderat reglemente för tekniska nämnden. 

 

Beslutet innebär att tekniska nämnden får ansvar för prövning, tillsyn och 

hantering av brandfarliga och explosiva varor. Dessutom får nämnden 

befogenhet att fatta beslut om reglerna för parkeringsövervakning. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Tekniska nämnden ska, genom räddningstjänsten, ta över handläggningen av 

tillståndsansökningar ”brandfarlig vara” från Miljö- och byggnämnden. Detta 

innebär att tekniska nämndens reglemente behöver revideras genom följande 

tillägg: 

Tekniska nämnden ska svara för prövning och tillsyn samt i övrigt handlägga 

och granska ärenden inom nämndens område: 

Lagen om brandfarliga och explosiva varor 

Ytterligare en justering behöver göras i reglementet: Kommunfullmäktige 

beslutade i juni 2015 att delegera till tekniska nämnden rätten att fatta beslut om 

detaljerad tillämpning av författningssamlingen för kommunal 

parkeringsövervakning, inklusive rätt att revidera vilken av de tre nivåerna i 

felparkeringsavgiften som ska utgå för överträdelse av de olika punkterna i 

författningssamlingen. (ett kf beslut 2007-05-24 § 60) 

Följande tillägg föreslås till reglementet: 

att besluta om tillämpningen av taxor och avgifter för kommunens 

parkeringsverksamhet inklusive rätt att revidera vilken av de tre nivåerna i 

felparkeringsavgiften som ska utgå för överträdelse av de olika punkterna i 

författningssamlingen. (ett kf beslut 2007-05-24 § 60) 

Tekniska nämnden föreslår att kommunfullmäktige godkänner förslaget till 

reglemente för tekniska nämnden. 

 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse daterat 2015-12-04 

 

Skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Tn § 6  TK2015/0171 006 

 

Ändring av sammanträdesdatum i februari 
 
Beslut 
Tekniska nämnden beslutar att sammanträda den 19 februari 2016. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Tekniska förvaltningen skriver den 13 januari 2016 att delar av tekniska 

förvaltningens ledningsgrupp kommer under februari att befinna sig på 

tjänsteresor. För att bra beslutsunderlag avseende bland annat bokslut 2015, ska 

kunna utarbetas inför tekniska nämndens sammanträde i februari ser 

förvaltningen behov av att skjuta på sammanträdet två dagar, från den 17e till 

den 19e februari. 

 

Tekniska förvaltningen föreslår att tekniska nämnden beslutar att flytta 

sammanträdet i februari 2016 till den 19e februari. 

 

Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2016-01-13 

 

Skickas till 
Tekniska förvaltningen 

Kommunledningsförvaltningen 

Tekniska nämnden 

Webbplatsen www.ljungby.se  

http://www.ljungby.se/
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Tn § 7  TK2015/0220 002   

 

 

Redovisning av beslut fattade på delegation 
 
Beslut 
Tekniska nämnden godkänner redovisningen av beslut fattade på delegation. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Delegationsbeslut rörande markärenden med mera som fattats av tekniska 

förvaltningen under november 2015. 

 

Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2015-12-08. 

 

 


